
Protokół z XIII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny w dniu 14.07.2020 

 

Miejsce posiedzenia: stołówka Szkoły Podstawowej Nr 16 przy ul. Poturzyńskiej 2. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.30. 

Przewodnicząca posiedzenia: Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk. 

Protokolant posiedzenia: Sekretarz pani Anna Świetlicka. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Podjęcie uchwały z sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy 

Czechów Północny za okres od 01.01.2019 do 31.12.2019 roku. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu dzielnicy Czechów Północny za  

2019 rok. 

6. Dyskusja na temat podziału pozostałych środków z rezerwy celowej na 2020 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 17/XI/2010 Rady Dzielnicy Czechów 

Północny z dnia 25.02.2020 r. w sprawie wyboru zadań do realizacji ze środków rezerwy 

celowej na zadania zgłaszane przez jednostki pomocnicze w roku 2020. 

8. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

9. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1) Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy i po sprawdzeniu listy obecności 

stwierdziła, że na 15 radnych obecnych jest 13 co stanowi niezbędne quorum do głosowania i 

podejmowania uchwał. Lista obecności w załączniku nr 1. 

Przewodnicząca Rady powitała obecnego na spotkaniu Radnego Miasta Lublin pana Marcina 

Bubicza, który streścił przebieg spotkania 30.06.2020. Jego tematem było omówienie obszaru 

pomiędzy ul. Zelwerowicza a ul. Harnasie i ul. Paderewskiego. Miejski Architekt Zieleni oraz 

przedstawiciel ZDM zostali zobligowani do przedstawienia koncepcji zagospodarowania tego 

terenu z uwzględnieniem budowy miejsc parkingowych. 

 

Ad.2) Przewodnicząca zadała pytanie, czy są propozycje zmian porządku obrad. Nie zgłoszono 

uwag do porządku obrad. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.3) Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są uwagi do protokołu z XII posiedzenia Rady. 

Uwag nie było. Protokół z poprzedniego posiedzenia Rady przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.4) Przewodnicząca oddała głos Piotrowi Zyganowi, który powiedział, ze nowy statut nakłada 

obowiązek przyjęcia przez Radę Dzielnicy sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy.        

Pani Zofia Pitucha zadała pytanie czy Komisja Rewizyjna uczestniczyła w posiedzeniach Zarządu. 

Przewodniczący Zarządu odpowiedział, że Komisja Rewizyjna nie ma takiego obowiązku.         

Piotr Wąsala powiedział, że Komisja Rewizyjna, do sprawozdania,  miała tylko uwagi 

„kosmetyczne”. 

Następnie Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk poddała pod głosowanie uchwałę 

Nr 20/XIII/2020 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu Dzielnicy Czechów 

Północny za okres od 01.01.2019 do 31.12.2019 roku. Za podjęciem uchwały było 11 głosów, 

przeciw 0, wstrzymujących się 0. Uchwała nr 20/XII/2020 w załączniku nr 2. 

 



Ad. 5) Przewodniczący Zarządu przeczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium 

dla Zarządu Dzielnicy za okres od 01.01.2019 do 31.12.2019. Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie Uchwałę Nr 21/XIII/2020 Rady Dzielnicy Czechów Północny w sprawie absolutorium 

dla zarządu Dzielnicy Czechów Północny za rok 2019. Uchwała została podjęta jednogłośnie       

(11 głosów za). Uchwała Nr 21/XIII/2020 w załączniku nr 3. 

 

Ad. 6) Głos zabrał pan Piotr Zygan informując, że uchwała Nr 17/XI/2010 nie została zrealizowana. 

Bieg Czechowska Piątka i festyn nie odbyły się ze względu na sytuację epidemiologiczną. 

Pani Małgorzata Wielgosz powiedziała, że spektakl można spróbować zorganizować w wersji 

online w dniu 30.09.2020. Pan Piotr Zygan poinformował, że Zarząd Dzielnicy jest za przełożeniem 

spektaklu na następny rok, tak aby mógł odbyć się na żywo. Zarząd wnioskuje aby nie uruchamiać 

środków z rezerwy celowej na spektakl w bieżącym roku. Za wnioskiem było 10 radnych, przeciw 

1, wstrzymało się 0.  

W obecnej sytuacji niewykorzystanych środków z rezerwy celowej jest 62.900,00  zł. 

Pan Piotr Zygan przedstawił zadania, na które można by było przeznaczyć środki: 

a) Opracowanie spójnej koncepcji na zagospodarowanie tzw. Parku Czechów (wymagany jest 

projekt budowlany). Rada będzie musiała uczestniczyć w tworzeniu tej koncepcji biorąc pod 

uwagi mieszkańców. Wizja nie dezaktualizuje się i będzie ją można realizować etapowo. 

Koszt koncepcji to ok. 25.000,00 zł. 

b) Dokończenie oświetlenia ul. Paderewskiego od wjazdu w ul. Śliwińskiego do wjazdu w ul. 

Szwajcarską. Koszt zadania to ok. 125.000,00 zł. 

c) Doświetlenie ul. Żelazowej Woli i ul. Poturzyńskiej przy Przedszkolu Nr 75. Koszt 

ustawienia 2 lamp to ok. 30.000,00 zł. 

d) Uporządkowanie za ok. 33.000,00 zł terenu przy Street Workout (demontaż starego 

asfaltowego chodnika i jego utylizacja, wykonanie trawnika, prace projektowe i geodezyjne, 

wykonanie nowego chodnika). 

Pan Piotr Zygan przekazał informacje otrzymane z ZDM, że jest za mało czasu na realizację zadań 

b) i c) ponieważ wymagają pozwolenia na budowę i sporządzenia planów. Ponadto w wytycznych 

PGE nie ma możliwości etapowania zadań. W związku z powyższym Zarząd rekomenduje aby 

środki z rezerwy celowej przeznaczyć na opracowanie koncepcji zagospodarowania Parku Czechów 

i uporządkowanie terenu przy Street Workout. 

 

Ad. 7) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Uchwałę Nr 22/XIII/2020 Rady Dzielnicy 

Czechów Północny w sprawie zmiany uchwały Nr 17/XI/2020 z dnia 25.02.2020 w sprawie wyboru 

zadań do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane przez jednostki pomocnicze 

w roku 2020. Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała Nr 22/XIII/2020 w załączniku nr 4. 

 

Ad. 8) Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

Głos zabrał Przewodniczący Zarządu, który poinformował, że 30.06.2020 w Ratuszu odbyło się 

spotkanie, którego tematem było m.in. zagospodarowanie terenu pomiędzy ul. Zelwerowicza a ul. 

Harnasie i Paderewskiego. Zatoki parkingowe na ul. Karpackiej zostały wykonane. Korty tenisowe 

są dzierżawione przez MOSiR, a cała działka jest duża i do części tej działki toczą się postępowania 

zwrotowe. Budowa chodnika ze schodami i balustradą przy Przedszkolu Nr 75 oraz budowa 

chodnika przy Street Workout mają być wykonane do 30.12.2020.  

Wymalowano pasy przy parafii pod wezwaniem Św. Andrzeja Boboli. Jest problem z organizacją 

posiedzeń Rady w SP 16 w ciągu roku szkolnego ze względu na wytyczne służb sanitarno-

epidemiologicznych.  

 

Ad.9) Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

Pan Jakub Paruch zawnioskował o wykoszenie trawy przy ławkach i boisku obok urządzeń Street 

Workout. Pani Zofia Pitucha poruszyła temat zagospodarowania terenu między górką saneczkową a 



blokami na ul. Śliwińskiego. 

 

Posiedzenie zakończono o godz. 19.11. 

 

Protokołowała Anna Świetlicka ….......................................................................................... 

 

Protokół zatwierdzono na Posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu …......................................... 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny …........................................................ 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 

2. Uchwała Nr 20/XIII/2020 

3. Uchwała Nr 21/XIII/2020 

4. Uchwała Nr 22/XIII/2020 


